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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.10.2016 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 24 października 2016 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz. 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Kierownik Wydziału Dochodów i Egzekucji – Monika Dudycz-Stefanowska, 

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Podinspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Urszula Dąbrowska, 

 Mieszkaniec Olecka – skarżący, 

 Mieszkanka Olecka – skarżąca.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.2.9.2016 nie wniesiono. 

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.2.9.2016 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 28 września 2016 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

 

a) projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, iż w dniu 14 października 2016 r. wpłynęła skarga Państwa U. dotycząca działek 

ewidencyjnych nr 96/3 i 93/4, położonych przy ul. Zamostowej. Na przedmiotowych 

działkach obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Zgodnie z uchwałą 

Nr ORN.0007.39.2016 Rady Miejskiej w Olecku z dnia 25 maja 2016 r. w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych przy                        

ul. Produkcyjnej, Szosie do Świętajna, Zamostowej, na os. Siejnik II, pomiędzy ul. Wiejską                    

i Leśną oraz w rejonie cmentarza przy ul. Leśnej w Olecku działki przeznaczone są na teren 

parkingu wewnętrznego dla obsługi przyległego terenu o funkcji usługowej. 

W trakcie procedowania mpzp zostały uzyskane wszystkie niezbędne opinie zgodnie                         

z przepisami o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. Na etapie sporządzania 

projektu planu wszystkie zainteresowane strony mogły składać uwagi, żadne uwagi nie 

wpłynęły. Wówczas projekt planu był konsultowany z Zarządem Dróg Wojewódzkich                      

w Olsztynie, gdyż ul. Ełcka była drogą wojewódzką. Ówczesny zarządca drogi nie wniósł 

żadnych zastrzeżeń do projektu planu. Obecnie droga jest powiatowa.  

Z treści pism kierowanych do urzędu wynika, iż Państwo U. złożyli skargę na ww. uchwałę. 

 

Mieszkanka Olecka – skarżąca 

zapytała, dlaczego nie można było sprzedać Panu L. działek 96/3 i 93/4 stanowiących 

własność gminy wraz z aktualnie zainwestowanymi działkami 93/5 i 96/2. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, że teren, na którym leżały wspomniane działki był w całości terenem gminnym. 

Gmina sprzedała całą działkę w drodze przetargu nieograniczonego. Przedmiotowy teren 

nieco się powiększył, gdyż wcześniej istniały tam rowy melioracyjne, które zostały częściowo 

zasypane. Wcześniej poczyniono uzgodnienia, iż potencjalny nabywca działki będzie mógł 

położyć rury i zasypać rowy. Jest to odrębna działka ewidencyjna, której gmina nadal jest 

właścicielem i nie wydzierżawiła jej.  

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

wtrącił, iż gmina sprzedała pierwszą działkę od pasa ówczesnej drogi krajowej. Chciał 

wiedzieć, dlaczego właściciel spornej działki, nie mając z gminą żadnej umowy dzierżawy, 

objął działki gminne projektem zabudowy. Właściciel na pasie zieleni wykonał chodnik, 

wjazd jest ciągle zastawiony, a ludzie chodzą po kałużach. Ponadto został wybudowany 

budynek z 11 oknami skierowanymi na jego posesję. Wcześniej mieszkańcy o niczym nie 

wiedzieli, jak się dowiedzieli, to złożyli w tej sprawie pismo z podpisami, aby nie dawać   

Panu L. terenu gminnego.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

podkreślił, że działka została sprzedana w drodze przetargu. Do każdej działki musi być 

wytyczony dojazd. Na etapie zagospodarowywania działki jej właściciel sporządził projekt 

budowlany i uzyskał pozwolenie na budowę, które jest wydawane przez starostwo 

powiatowe. Przed wydaniem pozwolenia na budowę muszą być spełnione wszelkie wymogi 

wynikające z przepisów prawa budowlanego. Radnych ani gminy nie interesują spory 

prywatne. Obecnie jest za późno na protesty, a na etapie składania wniosków i uwag do 

projektu mpzp nie wpłynęły żadne uwagi.  

 

Podinspektor Wydziału BI – Urszula Dąbrowska  

okazała na mapie nieruchomości, o których piszą w pismach skarżący. Obszar oznaczony 

symbolem KP obejmuje teren parkingów wewnętrznych na potrzeby obsługi sąsiedniego 

terenu usługowego. Wcześniej wspomniane dwie działki stanowiły rezerwę terenu pod 

poszerzenie ul. Ełckiej. Z upływem czasu zmienił się zarządca drogi. Jezdnia nie będzie 
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modernizowana i poszerzana. Działki nadal stanowią teren gminny i będą przeznaczone na 

inne cele, bo nie ma już potrzeby utrzymywania rezerwy terenu. 

 

Mieszkanka Olecka – skarżąca 

wskazując na mapie pas drogowy powiedziała, że w projekcie budowlanym sporządzonym 

przez projektanta teren ten jest dołączony do zabudowy. Właściciel wybudował duży obiekt i 

nie mieści się na działce, bo ma za mało miejsca na parkingi – nie mieści się tam samochód 

ciężarowy. Projektant twierdzi, iż właściciel obiektu dzierżawi teren od gminy.  

 

Podinspektor Wydziału BI – Urszula Dąbrowska  

podkreśliła, iż działki są nadal gminne i nie zostały wydzierżawione, a wszelkie 

nieprawidłowości budowlane winny być zgłoszone do nadzoru budowlanego.  

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

jego zdaniem gmina powinna zainteresować się sprawą, ponieważ między drogą, a zakrytym 

rurociągiem powinien być odkryty rów, natomiast właściciel nieruchomości położył rurę                  

o węższym przekroju i zasypał rów.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

zaznaczył, że jest to sprawa typowo dla inspektora nadzoru budowlanego.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

dodała, iż jeśli skarżący skierowali do starostwa wniosek o przeanalizowanie procedury,                 

to z pewnością inspektor nadzoru budowlanego rzetelnie zajmie się tą sprawą. Jeżeli zostaną 

wykazane nieprawidłowości, to postępowanie zostanie wznowione.  

  

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wtrącił, że uchwała w sprawie planu została podjęta zgodnie z prawem. Gmina nie ma 

kompetencji do tego, aby sprawdzać jak właściciel zagospodarowuje działkę.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

powiedziała, iż należy poczekać na rozstrzygnięcie sprawy przez inspektora nadzoru 

budowlanego. Prosiła o skierowanie zapytania do powiatu w tej sprawie. 

 

Komisja przyjęła wniosek, aby skierować pismo do Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego z prośbą o przekazanie informacji z dokonanych czynności kontrolnych 

dotyczących inwestycji budowlanej Pana Krzysztofa L. i zasadności wpływających skarg 

właścicieli posesji sąsiadujących z inwestycją budowlaną Pana L. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 5 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                 

w sprawie rozpatrzenia skargi uznając ją za bezzasadną. 

 

 

b) projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na 

dofinansowanie zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony 

powietrza i ochrony wód, ze środków budżetu gminy przeznaczonych na 

finansowanie ochrony środowiska i gospodarki wodnej; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że w gminie obowiązuje uchwała Rady Miejskiej w Olecku z 2011 r.                         

w sprawie określenia zasad udzielania z budżetu gminy dotacji na dofinansowanie budowy 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Proponuje, aby z budżetu gminy udzielać dotacji 

również na wymianę pieców węglowych na ogrzewanie bardziej ekologiczne typu gazowe, 

elektryczne, piece retortowe lub podłączenie do sieci ciepłowniczej w celu m.in. obniżenia 

emisji z ogrzewania indywidualnego. Projekt uchwały nie przewiduje dofinansowania dla 

nowo wybudowanych budynków. Dotacje będą udzielane na zadania inwestycyjne służące 

ochronie środowiska zrealizowane po 1 lipca 2016 r. Wyraził nadzieję, iż dotacje na wymianę 

pieców będą cieszyć się taką samą popularnością jak na budowę przydomowych oczyszczalni 

ścieków. Dotacje będą przyznawane do wyczerpania środków w budżecie. Decydować będzie 

kolejność zgłoszeń wniosków. Konieczne będzie spełnienie wymagań określonych                            

w załącznikach do uchwały. Dotacja wyniesie maksymalnie 4.000 zł nie więcej niż 50% 

kosztów inwestycji.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Krzysztof Kempisty  

zapytał, czy właściwym rozwiązaniem jest dofinansowanie tylko wymiany pieców. Jego 

zdaniem osoby, które budują dom, często korzystają z ofert jeszcze klasycznych kotłów                       

i warto byłoby zachęcić również ich do zastosowania nowocześniejszych rozwiązań.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

w jego ocenie nie byłoby to dobre rozwiązanie. Przepisy zobowiązują, aby osoby, które 

budują dom, stosowały rozwiązania ekologiczne.  

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

dodał, iż nowe kotły, które nawet nie spełniają normy 5 klasy emisji spalin są bardziej 

nowoczesne, niż kotły sprzed 10 lat.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

prosił o uwzględnienie autopoprawki w §1 ust. 3 polegającej na zmianie znaku graficznego 

kropki na nawias.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała czy jeśli ktoś chciałby zainstalować ogrzewanie wspomagające typu ogniwa 

fotowoltaiczne, to też wchodzi to w zakres dofinansowania.    

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

wyjaśnił, że zgodnie z regulaminem należy zlikwidować stary kocioł, dopuszcza się 

pozostawienie pieców kaflowych, które tworzą efekt architektoniczny i kominki tradycyjne.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja, uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej na dofinansowanie 

zadań służących ochronie środowiska z zakresu ochrony powietrza i ochrony wód, ze 

środków budżetu gminy przeznaczonych na finansowanie ochrony środowiska i gospodarki 

wodnej. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego dróg gminnych Gminy Olecko; 
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż opłaty za zajecie pasa drogowego dróg gminnych nie były zmieniane od 9 lat                      

i nie były na wysokim poziomie. W związku z tym, że gmina przejmie 21 ulic powiatowych 

w mieście planuje się podwyższyć stawki do wysokości zbliżonych do stawek 

obowiązujących na drogach powiatowych. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

stwierdziła, że 21 ulic to dużo i chciała wiedzieć, do kogo będą należeć ulice w centrum 

miasta. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż gmina przejmie cały Plac Wolności, a po jego przejęciu planuje się wykonanie 

koncepcji zagospodarowania całego placu, w tym rozwiązanie problemu handlu, miejsc 

parkingowych i ruchu. Ponadto gmina przejmie ulice Cisową, Czerwonego Krzyża, 

Dąbrowskiej, Gdańską, Grunwaldzką, Kamienną, Mazurską, Młynową, Norwida, Prusa, 

Reymonta, Sienkiewicza, Syrokomli, Targową, Warmińską, Zamkową, Plac Zamkowy,  

Przytorową, Sembrzyckiego i Wodną.  

Starostwo przejęło od Zarządu Dróg Wojewódzkich ul. Gołdapską i Ełcką.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych Gminy Olecko. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie opłaty prolongacyjnej; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

poinformował, że proponowana zmiana uchwały polega na dostosowaniu zapisów do 

obowiązujących przepisów prawa. Opłatę prolongacyjną nalicza gmina jeśli, np. określony 

podatek jest rozkładany na raty. Wcześniej stawka opłaty prolongacyjnej wynosiła 50% 

ogłaszanej stawki odsetek za zwłokę. Po zmianie przepisów Ordynacji podatkowej rada 

gminy może wprowadzić opłatę prolongacyjną – w wysokości nie większej niż obniżona 

stawka odsetek za zwłokę, która obecnie wynosi 4% kwoty zaległości w stosunku rocznym. 

Proponowana zmiana ma charakter porządkowy. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opłaty 

prolongacyjnej. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, iż co roku Rada ustala stawki podatku, które nie mogą przekroczyć górnych granic 

stawek kwotowych obwieszczanych przez Ministra Finansów. Zgodnie z przepisami prawa 

górne granice stawek kwotowych obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają 

corocznie zmianie na następny rok podatkowy w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen 

towarów i usług konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki 
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ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego okresu roku poprzedniego. Wskaźnik cen 

towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2016 r. w stosunku do pierwszego 

półrocza 2015 r. wyniósł 99,1% (spadek cen o 0,9 %). Wobec powyższego Minister Finansów 

dokonał czynności technicznej polegającej na przeliczeniu górnych granic stawek kwotowych 

podatków i opłat lokalnych zgodnie ze wskaźnikiem. 

Stąd proponuje się pozostawienie stawek podatku od nieruchomości na poziomie z 2016 roku, 

z wyjątkiem stawek, które należy obniżyć, ponieważ przekraczałyby stawki maksymalne: 

a) od gruntów pod wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami 

powierzchniowymi płynącymi jezior i zbiorników sztucznych – obniżenie stawki                   

z kwoty 4,58 zł na 4,54 zł, 

b) od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej – obniżenie stawki z kwoty 22,82 zł na 22,66 zł, 

c) od budynków lub ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej                      

w zakresie obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym – obniżenie stawki z kwoty 

10,68 zł na 10,59 zł, 

d) od budynków lub ich części związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych                      

w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty 

udzielające tych świadczeń – obniżenie stawki z kwoty 4,65 zł na 4,61 zł. 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

dodała, że duże znaczenie na wysokość dochodów gminy będzie miało to, iż jeden                              

z podmiotów nie będzie już korzystał ze zwolnienia z tytułu prowadzenia działalności na 

Trenach Aktywności Gospodarczej. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż proponuje się obniżenie stawek o 15% w stosunku do wysokości stawek                         

z ubiegłego roku, gdyż było wiele zgłoszeń, że stawki w gminie Olecko były zbyt wysokie. 

Przeanalizowano wysokość stawek w miastach ościennych, które miały stawki niższe. Na 

przyszły rok proponuje  się stawki na poziomie stawek w Ełku, Suwałkach i Białymstoku.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jak sytuacja wygląda w innych miastach. 

 

Kierownik Wydziału DE – Monika Dudycz-Stefanowska 

odpowiedziała, że jeśli przyjąć, iż w każdej gminie jest po jednym pojeździe z każdego 

rodzaju, to dochód z tytułu podatku od środków transportowych w 2016 r. wynosi: 

 Olecko – 73.087 zł, 

 Suwałki – 63.778 zł, 

 Gołdap – 85.716 zł, 

 Giżycko – 46.112 zł, 

 miasto Ełk – 70.221 zł, 

 Białystok – 60.666 zł, 
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 Augustów – 41.322 zł.  

Po obniżeniu stawek o proponowane 15% kwota dochodu wyniosłaby 62.123 zł.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

stawek podatku od środków transportowych. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok; 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

omówił zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe, 

zmniejsza się plan dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu Oleckiego                   

o 63.650 zł na „budowę drogi Nr 1814N Jaśki – Dobki w miejscowości Jaśki (0,9 

km)” – powiat nie otrzymał dofinansowania na realizację zadania; 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, dokonuje się zmian: 

a) zwiększa się o 19.310 zł na modernizację lokali i budynków komunalnych 

(70004 § 6050), głównie instalacji c.o. oraz podłączenia budynku do istniejącej 

przydomowej oczyszczalni ścieków w Dąbrowskich, 

b) zwiększa się o 4.000 zł na wydatki bieżące – remonty systemów grzewczych 

(piece, instalacje etażowe) w budynkach komunalnych (70004 § 4270); 

 w dz. 710 – Działalność usługowa, zwiększa się plan wydatków bieżących o 10.000 zł 

na utrzymanie cmentarzy, ze względu na zdarzenia losowe, tj. powalone drzewa, 

awarie oświetlenia; 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie wprowadza się zmiany: 

a) wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne: „montaż pieca c.o. w budynku 

wielofunkcyjnym w Gąskach” z planem w wysokości 22.300 zł, w planie 

Szkoły Podstawowej w Gąskach, 

b) zwiększa się plan na zadaniu inwestycyjnym pn. „wykonanie wiaty                               

i oświetlenia przy budynku Zespołu Szkół w Judzikach” o 4.000 zł                               

z przeznaczeniem na roboty elektryczne, 

c) zwiększa się plan na zadaniu pn. „modernizacja budynku Przedszkola                             

w Olecku” o 10.000 zł na koszty sporządzenia studium wykonalności 

inwestycji, gdyż gmina planuje wystąpić o dofinansowanie ze środków 

zewnętrznych, 

d) zwiększa się plan dotacji podmiotowej dla niepublicznej jednostki systemu 

oświaty o 41.590 zł dla Przedszkola Niepublicznego „Smyk”; 

 w dz. 853, rozdz. 85305 – Żłobki, zmniejsza się plan dotacji celowej o 31.200 zł 

przeznaczonej na opiekę nad dzieckiem w żłobku; 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, zmniejsza się plan                         

o 33.310 zł na oczyszczanie miasta oraz zwiększa się plan na zadanie inwestycyjne 

„zagospodarowanie terenów zielonych” o 15.000 zł na koszty sporządzenia studium 

wykonalności inwestycji. W tym roku została wykonana koncepcja i projekt 

zagospodarowania terenów zielonych w mieście. W najbliższym czasie rozpocznie się 

nabór wniosków na tego typu zadania. Konieczne jest sporządzenie studium 

wykonalności, aby wniosek był kompletny; 

 w dz. 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, zwiększa się plan o 1.960 zł 

na zadanie inwestycyjne z Funduszu Sołeckiego „zagospodarowanie terenu plaży 

wiejskiej w Sedrankach”. 
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy koncepcja zagospodarowania terenów zielonych obejmuje także tereny wokół 

stawu na Osiedlu Siejnik. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

potwierdził, iż koncepcja obejmuje ten teren. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała jakie są plany odnośnie terenu byłej strzelnicy w Olecku. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że konserwator ochrony zabytków nie zezwolił na wykonanie boiska na tym 

terenie. Konserwator wskazał, iż teren powinien zostać w takim stanie, jakim jest.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

odnośnie zmniejszenia planu o 33.310 zł na oczyszczanie miasta zapytała, czy w związku                               

z tym zmniejsza się kwota przekazana dla Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej                        

Sp. z o.o. w Olecku. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż zmniejsza się kwota ogólnie w całym dziale.  

 

Innych pytań, ani uwag do  projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2016 rok. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Dzienisiewicz 

zapytała, czy członkowie komisji zapoznali się ze sprawami wniesionymi, które zostały 

przesłane radnym drogą mailową.  

 

Członkowie komisji potwierdzili, iż zapoznali się ze sprawami wniesionymi. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, iż wpłynęła odpowiedź na wniosek odnośnie możliwości dofinansowania 

pogłębienia ujęcia wody mieszkańcom Babek Gąseckich. Zapytała, jaka jest możliwość 

pomocy tym osobom. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że wstępnie rozmawiał z prezesem Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Olecku, które postara się częściowo dofinansować wykonanie studni głębinowej. 

Budowa wodociągu w tym przypadku jest nierentowna. 

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

poinformował, iż mieszkańcy Babek Gąseckich już raz pogłębiali swoją studnię o 5 m i przez 

dwa lata mieli wodę, a teraz znów jest problem. Rozmawiał z fachowcem wykonującym 

studnie głębinowe, który wskazał, iż w tej miejscowości należy kopać przynajmniej do 40 m.  
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Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

podziękowała za pozytywne załatwienie większości wniosków zgłaszanych przez radnych.  

Na ostatnim posiedzeniu komisji dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku 

sugerował potrzebę zatrudnienia dodatkowych osób do sprzątania hali Lega. Rozumie, iż są to 

kompetencje dyrektora. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

stwierdził, że w tym roku zwiększono zatrudnienie o 2 osoby. Jeśli będzie potrzeba 

zwiększenia zatrudnienia, to będzie rozmawiał w tej sprawie z dyrektorem ośrodka.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Mieszkanka Olecka – skarżąca 

zapytała, czy rów, który przebiega obok ich posesji posiada jakiś numer ewidencyjny, bo nie 

rozumie dlaczego jest on ujęty do działki posiadającej numer.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż numer ewidencyjny posiada działka a nie rów. Działka jest ograniczona 

określonymi granicami, a rów może przebiegać przez kilka działek. 

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

wtrącił, że projekt zakrycia rowu wskazuje co innego, niż mówił Burmistrz. Wpływały pisma 

z Zarządu melioracji i Urządzeń Wodnych Oddziału Rejonowego w Gołdapi z prośbą o 

wyrażenie zgody na zakrycie rowu. Zbiegają się dwa rowy, z których jeden powinien zostać 

odkryty. Ponadto do granicy działki są doprowadzone media. Tam, gdzie stoi gazomierz jest 

granica działki Pana L. Pas zieleni od gazomierza do chodnika właściciel nieruchomości 

zagospodarował i wykonał wjazdy. Samochody wjeżdżają na chodnik, a mieszkańcy są 

zmuszeni chodzić drogą, która staje się za wąska. Mieszkańcy nie wyrażają zgody, aby 

właściciel nieruchomości z pasa zieleni wykonał wjazd na swoją nieruchomość.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odnośnie rowów i cieków wodnych powiedział, iż jest to w gestii ZMiUWOP w  Gołdapi, 

który wydał zgodę i nadzoruje wykonane prace. 

 

Mieszkaniec Olecka – skarżący 

wtrącił, że nadzór był niewłaściwy, bo na wspomnianych działkach rów częściowo miał być 

odkryty. Obecnie woda płynie po chodniku i nikt na to nie reaguje.  

 

Członek komisji – Wiesław Zalewski 

ponowił wniosek o usunięcie eternitu, który po zdjęciu został złożony przy budynku 

obok byłego dworca kolejowego w Wólce Kijewskiej.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

poinformowała, że uczestniczyła w spotkaniu z mieszkańcami Osiedla Siejnik. Na spotkaniu 

było obecnych 7 radnych, przedstawiciel policji, prezes Spółdzielni Mieszkaniowej w Olecku 

z księgową. Mieszkańcy zgłaszali kilka spraw ważnych dla społeczności Siejnika. Dużo czasu 

poświecono tematowi zwierząt – psów wyprowadzanych na osiedlu. W związku z tym 

zgłoszono wniosek o zakup i montaż koszy na odchody zwierzęce.   
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Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wtrącił, iż odchody po zwierzętach można wrzucać do koszy ulicznych.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, czy są jakieś szanse na zaplanowanie środków na realizację programów 

kierowanych do mieszkańców gminy w zakresie opieki nad zwierzętami. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

przypomniał, iż kosze na odchody zwierzęce były ustawiane i zostały zniszczone. 

Mieszkańcy, którzy zbierają odchody po swoich zwierzętach wrzucają je do koszy ulicznych. 

Jego zdaniem inwestowanie w zakup koszy jest niecelowe.  

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

uważa, że należy przyjąć wniosek o zakup koszy do Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Olecko na 2017 r. 

oraz rozszerzyć działania np. o szeroką informację dotyczącą obowiązku zachowania 

czystości, montaż tabliczek na zagospodarowanych terenach zielonych, rozpowszechnianie 

ulotek mówiących o obowiązku sprzątnięcia odchodów po swoim psie, kampanię 

edukacyjną oraz inne działania. Należy wyodrębnić środki na zrealizowanie projektu przez 

mieszkańców Gminy Olecko.  

Wielu mieszkańców gminy, od lat, zgłasza potrzebę dofinansowania sterylizacji zwierząt 

domowych. Wnioskuje o zabezpieczenie funduszy na zabiegi, dzięki którym nastąpi 

zmniejszenie populacji zwierząt bezdomnych.      

 

Komisja przyjęła powyższy wniosek. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

zapytała, jakie jest stanowisko Burmistrza w kwestii złożonego wniosku Oleckiej Rady 

Seniorów na zapewnienie etatu, wynajem pomieszczenia i wykonanie jego remontu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż Polski Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów – Oddział Rejonowy                 

w Olecku posiada swoją siedzibę, którą gmina wyremontowała.  Druga grupa seniorów ma 

możliwość spotykania się w lokalu należącym do powiatu (za Powiatową Stacją Sanitarno-

Epidemiologiczną w Olecku). Ponadto seniorzy mogą korzystać z pomieszczeń biblioteki 

publicznej, ośrodka kultury i świetlicy w budynku Plac Wolności 2. Stąd nie widzi potrzeby 

zapewniania kolejnego lokalu dla seniorów. 

 

Przewodnicząca Komisji – Maria Wanda Dzienisiewicz 

wskazała, iż na spotkaniu z mieszkańcami Osiedla Siejnik zgłoszono prośbę o przycinanie 

krzewów dzikiej róży przy stacji paliw. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że zlecił już przycięcie krzewów. 

 

Członek komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czyją własnością jest parking przy ul. Kopernika (obok banku). 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż parking jest własnością banku. 
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Innych wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodnicząca Komisji        

    Małgorzata Adameit                                            Maria Wanda Dzienisiewicz 

 


